
Fra: Busch Arild (Arild.Busch@afjord.kommune.no)
Sendt: 18.02.2020 09:44:14
Til: Postmottak Åfjord kommune
Kopi: 

Emne: VS: Sender e-post: 20200207_094456.jpg Avrenning fra steinbrudd i Hubekken.
Vedlegg: 20200207_094456.jpg;Elektronisk søknad.pdf

Hei!

Kan dere lage sak på denne?

Mvh
Arild

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Tellesbø Aud Sylvi <Aud.Sylvi.Tellesbo@indrefosen.kommune.no>
Sendt: mandag 17. februar 2020 15:52
Til: Busch Arild <Arild.Busch@afjord.kommune.no>
Emne: VS: Sender e-post: 20200207_094456.jpg Avrenning fra steinbrudd i Hubekken.

Hei Arild!
Dette blir vel ditt bord?
Mvh Aud Sylvi

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Karsten Stjern <karsten.stjern@getmail.no>
Sendt: tirsdag 11. februar 2020 11:06
Til: Tellesbø Aud Sylvi <Aud.Sylvi.Tellesbo@indrefosen.kommune.no>
Kopi: Stjern Vibeke <Vibeke.Stjern@afjord.kommune.no>
Emne: Sender e-post: 20200207_094456.jpg Avrenning fra steinbrudd i Hubekken.

Som jeg nevnte for deg under prosessen, er det i lange perioder store forurensinger fra steinbrudd(bilde). Dette består av steinstøv
og slam fra bruddet, jeg vil også tro at sprengstoffet som brukes i området avsetter spor, og havner i vassdraget. All sunn fornuft
tilsier at dette ikke bedrer oppvekstforholdene for sjørett og laks. Hvis prosjektet som det søkes midler til skal ha noen verdi, må dette
bedres, og det må gjøres fort. Jeg er redd dette kan ta livet av alt liv i vannmassene, om det kommer tilbake igjen når ting bedres vet
jeg ikke. Håper at dette blir tatt på alvor, da det har pågått lenge.

 Åjff Karsten Stjern


